
From: Hans Petter Roenvik <hp-ro@online.no> 
Sent: mandag 9. desember 2019 23.27 
To: Morten Skoglund 
Cc: Karl Bjørnar Olsen; stian.fallro@indrefosen.kommune.no 
Subject: 201709787-11 hafella dam 
 

 

Hei 

 

Takk for raskt svar og brev ang 201709787-11. 

 

Krav om fjerning av Hafella dam med tilhørende kummer og rør. 

 

Dette brevet er ikke ulikt det dameier har fått flere ganger både fra Dere og Indre Fosen 

Kommune Det er en par ting som avviker og det er  <hensiktsmessige sikringstiltak> og 

plikten til å ha et internkontrollsystem. 

 

Det er ikke  gitt noen pålegg eller direktiver i brevet til videre håndtering av dette eller 

tidsfrister av noe slag. 

 

Det er nå gått nesten ett år fra dommen i Fosen Tingrett uten noen reaksjon fra dameier 

på noen måte  annet enn at vi har fått beskjed om at dameier  ikke ønsker å bruke 

midler på vedlikehold eller drift. Det ble i september i år tatt ut forliksklage mot dameier 

da de heller ikke ønsket å betale leie for demningen . Ut i fra siste brev er det vanskelig 

for oss å forstå hvem som er den egentlige fag/kontrollinstansen om det er Indre Fosen 

Kommune eller NVE .Vi velger derfor og henvende oss direkte til NVE da de er den 
egentlige vannmyndighet i Norge selv om dammen er klassifisert i klasse 0 

 

Dameiers manglende vedlikehold  og drift  har  ved tidligere  anledninger påført oss som 

grunneiere skade og økonomiske tap det er kun et spørsmål om tid til det skjer 

igjen. Tidligere skader ble aldri taksert men den siste i 2017 var alene på 286 000.-pluss 
moms.   

Vi har som grunneier prøvd å skape en dialog med det har vist seg umulig. 

 

 



Historien viser at dammen som ligger bare 15 fra nærmeste bygning er en 

sikkerhetsrisiko for deler av vår eiendom og våre bygninger og den forringer også 

verdien på vår eiendom slik situasjoner er. Gjeldene avtale utløper i 2026 og som jeg 

forstår kan vi da kreve demningen fjernet uansett. Dameier tar ikke lenger vann fra 

anlegget og det har ikke lenger noen funksjon. 

Etter samtaler med vår advokat  skjønner vi at for oss som privatpersoner vil en rettsak 

angående dette være vanskelig  og selv med medhold ville vi ikke ha noen garanti for at 
dameier vil eller har midler til å rydde opp. 

Vi ber derfor om at dameier får skriftlig beskjed om at vi ønsker dammen  med 

tilhørende kummer og rør på land og i sjø blir fjernet og området så godt det lar seg 

gjøre tilbakestilles til det opprinnelige  bekkeløp og at gjeldene regler for slik fjerning   
blir fulgt. 

Vi mener at dameiers ønske om å >ikke ville bruke midler på drift og vedlikehold> 
ikke her er noe argument og at gjeldene lover her burde gjelde for dem også.  

Media har etter siste brev fra NVE vist interesse for saken men vi har så langt ikke 
ønsket og utale oss. 

 

mvh 

Linda Larsen 

Hans Rønvik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

  


